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ZAPISNIK 
S 30. SJEDNICE VMO BELVEDER 

 
30. sjednica VMO Belveder održana je u četvrtak, 14. ožujka. 2013. početkom u 16:30 sati u 
prostorijama MO Belveder, Volčićev trg br2 
 
Sjednici su bili nazočni: 
- Irena Vukosavljević, predsjednica VMO  
- Dragan Basta,zamjenik predsjednice  VMO  
- Nazif Krupić, član VMO 
- Tea Malik, članica VMO 
- Boris Stojanov, član VMO 
- Ivana Prpić, tajnica MO 
 
Ostali nazočni: 
 

Sjednici nisu bili nazočni: 
 
Usvajanje zapisnika sa 29. sjednice VMO Belvedera 

� Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
Sjednicu je otvorila predsjednica VMO i predložila slijedeći 
 
 

DNEVNI RED 
 

 
1. Informacija  o izgradnji javnog parkirališta Campetto 
2. Informacija o radovima na terenu po prioritetima 
3. Tekuća problematika 

 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
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Ad.1 
Predsjednica VMO izvjestila je o poduzetim aktivnostima vezano za Inicijativu za izgradnju 
parkirališta na Campettu i premještenje sadašnjeg igrališta na gornju etežu. 
Upućeni su dopisi OGU za razvoj, urbanizam, ekologiju i gospodarenje zamljištem , OGU za 
sport i tehničku kulturu  i Rijekaprometu d.d. . 
U dopisu upućenom Rijekaprometu d.d. zatraženi su i podaci o broju parkirnih mjesta i 
popunjenosti za ulice: Moše Alabaharija, Ljudevita Matešića, Uspon Irene Tomee, Stjepana 
Vidulića, Omladinskoj i Tizianovoj. 
Do održavanja sjednice ni na jedan dopis nismo dobili odgovor. 
 
 

 Vijeće je informaciju primilo na znanje 
 

 
 

 

Ad.2 
Tajnica MO izvjestila je vijećnike o informaciji dobivenoj od Rijekaprometa d.d., a vezano za 
izvoñenje grañevinskih radova po planu prioriteta za 2012. godinu i to za: 
- asfaltiranje kolnika u ulici Franca Prešerna k.b. 24-42 
- asfaltiranje nogostupa u usponu Irene Tomee  k.b. 2-4 
Radovi bi trebali početi uskoro kad vremenski uvjeti budu povoljni.       
 

 
       Vijeće je informaciju primilo na znanje 

 
 
 
Ad.3 
Zahtjevi grañana i prijedlozi članova VMO Belveder 
 
U razdoblju od protekle sjednice nisu zaprimljeni zahtjevi grañana upućeni VMO Belveder..  
 
Zahtjev za sanaciju rupe na kolniku pored Veterinarske stanice upućen u tajništvo proslijeñen je 
nadležnima u Rijeka prometu d.o.o., te je dobivena povratna informacija da je rupa privremeno 
sanirana s hladnom smjesom, a da će se kad vremenski uvjeti dozvole sanirati trajno sa asfaltom. 
 
 
 
 
 
 
 
 
Sjednica je završila u 18,00 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice. 
 

Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: Predsjednica VMO Belveder 
 

Ivana Prpić Irena Vukosavljević 
 
 

 

         
                                                  


